



宏文學校  
HONG WEN SCHOOL  
30 TOWNER ROAD SINGAPORE 327829  
TEL: (65) 6294 3340 FAX: (65) 62937625

HWS/18/115

25 July 2018

Dear Parents/Guardians

### **Information Sheet for August 2018**

#### **1. Road Safety**

We have observed some parents stopping their cars along May Road (at Gate 5) every morning for their children to alight. For the safety of your child and other road users, we seek your cooperation to refrain from using May Road as a drop-off point. You are advised to park your car in a proper parking lot before allowing your child to alight, or let your child alight at the designated drop-off point (at the school foyer via the school's main gate). For more information on the school's road safety policies, please refer to the appended letter jointly issued by SPF and LTA. Let us work together to help create a safer road environment for our children.

#### **2. National Day Celebrations/Lower Primary Sports Day for P1 & P2 pupils (Wednesday 8 August 2018)**

All pupils will report to school by 7.30 am and shall be dismissed at 10.00 am. As part of the National Day Celebrations Programme, we will be organising the Lower Primary Sports Day for the P1 and P2 pupils. Parents of P1 and P2 pupils are cordially invited to join us and cheer for your child during the event. Please be seated at the spectator stands (Indoor Sports Hall for Primary 1 and School Field for Primary 2) by 8.15 am. In the event of inclement weather, the area outside the Library will be used for Primary 2. Please take note of the dismissal time and make the necessary transport arrangements for your child.

All pupils are to put on the school's red T-shirt or their own red T-shirt (preferably plain or with motifs relating to National Day with their shorts/culottes and school shoes on that day. They are also reminded to bring their water bottles.

#### **3. National Day Holiday**

National Day falls on Thursday 9 August 2018 and is a Public Holiday. The day after National Day, Friday 10 August 2018 is a school holiday.

#### **4. PSLE Oral Examinations for P6 and Online Learning Exercise (OLE) for P1 – P5**

PSLE Oral Examinations will be conducted on Thursday 16 August and Friday 17 August 2018.

P1 to P5 pupils do not have to report to school on these two days. All P1 – P5 pupils will be participating in the Online Learning Exercise (OLE). Pupils have been briefed and details regarding OLE will be given out at a later date.

All P6 pupils will be briefed on the details of the examinations on Monday 6 August 2018.

#### **5. Teachers' Day Celebrations**

The school will celebrate Teachers' Day on Thursday 30 August 2018. Pupils will come to school as usual from 7.30am to 1.30pm.

Primary 1 to 4 pupils will engage in Habits of Mind training, facilitated by external vendors, whilst Primary 5 to 6 pupils will have lessons as usual. This training is part of our EAGLES Learning for Life Programme. Primary 1 to 4 pupils will have their recess from 9.30am to 10.00am while Primary 5 and Primary 6 will have their recess from 10.00am to 10.30am.

#### **6. Teachers' Day School Holiday**

Teachers' Day falls on Friday 31 August 2018 and is a school holiday. Pupils need not come to school on that day.

#### **7. Hari Raya Haji holiday**

Hari Raya Haji falls on Wednesday 22 August 2018 and is a public holiday.

#### **8. The End-of-Term 3 school holidays**

The end-of-term school holidays will be from Saturday 1 September to Sunday 9 September 2018. Pupils will return to school on Monday 10 September 2018.

Yours sincerely,

Poon Siow Leng  
Principal

## **(1) 道路安全**

校方观察到一些家长每天早上会在梅路 ( May Road-学校 5 号门外 ) 停车，以方便孩子下车。为了您孩子和其他道路使用者的安全，学校恳请家长在接送孩子时，不要使用梅路 (May Road)，也不要将车辆停放在这条道路上。校方建议家长在孩子下车之前将车停在适当的停车位，或让您的孩子在学校指定的地点 ( 由学校正门进入的学校前厅 ) 下车。有关学校道路安全的详情，请参阅新加坡警察部队和陆交局联合发布的附函。

让我们共同努力，为我们的孩子创造一个更安全的道路环境。

## **(2) 国庆日庆祝活动 / 低年级运动会**

我校将于 8 月 8 日 ( 星期三 ) 庆祝国庆日。与此同时，我们也将举办低年级 ( 小一及小二 ) 的运动会。当天，学生必须在 7 时 30 分到学校报到，所有活动将于上午 10 时结束。

我校欢迎各位小一和小二学生的家长/监护人一起参与运动会，为您的孩子加油打气。出席运动会的家长请在当天早上于 8 时 15 分前，在以下的地点集合：

小一家长：室内体育馆的观众席

小二家长：操场前的观众席

若碰上雨天，请小二学生的家长/监护人移至图书馆外的空地集合。

请注意当天的放学时间并为您的孩子做好必要的交通安排。

全体学生都得穿上学校指定的红衬衫以及校裤 / 校裙。学生在当天要记得携带水壶。

## **(3) 国庆日假期**

今年的国庆日 (8 月 9 日) 在星期四，8 月 10 日 ( 星期五 ) 则被定为学校假日，学生当天无须到校上课。

## **(4) 小六会考 ( 口试 ) 与小一至小五网上学习活动**

小六会考口试将于 8 月 16 及 17 日 ( 星期四及星期五 ) 进行，届时小一至小五的学生无须到校上课。

学校将安排小一至小五的学生进行网上学习。校方稍后将会通知小一至小五的学生网上学习的详情。

校方会在 8 月 6 日 ( 星期一 ) 跟全体小六学生说明有关小六会考口试的详情。

## **(5) 教师节庆祝会**

我校将于 8 月 30 日 ( 星期四 ) 庆祝教师节。当天的上下课时间如常 ( 上午 7 时 30 分至下午 1 时 30 分 )。

小一至小四的学生将在当天参与有关思维习惯的训练课程。这是我校推行的 EAGLES 生活教育项目。小五及小六的学生则照常上课。当天的休息时间如下：

小一至小四：上午 9 时 30 分至上午 10 时

小五至小六：上午 10 时至上午 10 时 30 分

## **(6) 教师节—学校假期**

今年的教师节为 8 月 31 日 ( 星期五 )，是个学校假日。学生无须到校上课。

## **(7) 哈芝节**

今年的哈芝节为 8 月 22 日 ( 星期三 )，是个公定假日。学生无须到校上课。

## **(8) 第三学段的学校假期**

第三学段的学校假期为 9 月 1 日 ( 星期六 ) 至 9 月 9 日 ( 星期日 )。学生须于 9 月 10 日 ( 星期一 ) 返校上课。